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PROJEKT

PROTOKÓŁ NR L/23
L SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
Z DNIA 25 MAJA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj.  trybie hybrydowym.
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata
Przybycień,  starszy  specjalista.  W  obradach  uczestniczyli:  wg  list  obecności  (listy  obecności  są
załącznikami do niniejszego protokołu). W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. Obrady rozpoczęto 25
maja 2023 o godz. 9:00, a zakończono o godz. 13:09 tego samego dnia. 
1. Otwarcie L sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność 
do podejmowania uchwał, po czym otworzył L sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołów: XLVIII i XLIX sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 

3) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w ob-
szarze części miejscowości Zielonki, Bibice, Węgrzce, Dziekanowice, Bosutów, Batowice gmina
Zielonki; 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inic-
jatyw Samorządowych w 2023 roku; 

5) wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego  od  Powiatu  Krakowskiego  w  zakresie  drogi
powiatowej  nr  2151K  w  gminie  Zielonki  oraz  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Krakowskiemu; 

6) zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie współdziałania gmin przy realizacji zadania
polegającego na wyznaczaniu aglomeracji Kraków;

7) zmiany  uchwały  wprowadzającej  Regulamin  korzystania  z  parkingu  zlokalizowanego  przy
budynku Urzędu Gminy Zielonki; 

8) zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  za  usługi  odbioru
i zagospodarowania  odpadów  komunalnych  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości,
którzy nie są obowiązani  do ponoszenia opłat  za gospodarowanie tymi  odpadami na rzecz
gminy  oraz  za  usługi  w zakresie  pozbywania  się  nieczystości  ciekłych  ponoszonych  przez
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Zielonki;

9) wymagań,  jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Zielonki; 

10) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania
przedszkolnego w przedszkolu i oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej, dla których
organem prowadzącym jest gmina Zielonki; 

11) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  wspierania  edukacji
uzdolnionych  uczniów,  form  i zakresu  tego  wsparcia  oraz  trybu  postępowania  w ramach
Lokalnego  Programu  Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych  Dzieci  i  Młodzieży  pobierających
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naukę na terenie gminy Zielonki; 

12) upamiętnienia 155. rocznicy urodzin Stanisława Wyspiańskiego; 

13) petycji mieszkańca gminy Zielonki. 
6. Informacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach nt. Oceny Zasobów Pomocy
Społecznej za rok 2022 dla gminy Zielonki.
7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
9. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący  M.  Golanko zapytał,  czy  są  uwagi  do  porządku  obrad,  wobec  ich  braku  zarządził
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
3. Przyjęcie protokołów: XLVIII i XLIX sesji.
Przewodniczący M.Golanko zapytał,  czy są uwagi  do projektu protokołu XLVIII  sesji,  wobec ich braku
zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XLVIII sesji
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
P  rotokół XLVIII sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLVIII/23  
Przewodniczący  M.Golanko zapytał,  czy  są  uwagi  do  projektu  protokołu  XLIX  sesji,  wobec  ich  braku
zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XLIX sesji
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)  Marzena Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard Krawczyk,
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof
Olawski, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (4)  Dariusz  Dragosz,  Renata  Kosno,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  –  Kwasek  
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
P  rotokół XLIX sesji został przyjęty i otrzymał numer XLIX/23  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.05. 
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2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.05. 
3.  Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie
z posiedzeń w dn. 27.04, 15.05, 23.05. 
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 12.05. 
5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzeń w dn.
21.04, 19.05. 
6.  Przewodnicząca Komisji  Planowania i  Rozwoju M. Listoś -  sprawozdanie z posiedzeń w dn. 24.04,
19.05.
7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 15.05. 
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu
Gminy Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik  A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej
Prognozy Finansowej wraz z autopoprawkami. Przewodniczący M. Golanko zapytał o zwiększenie środków
budżetowych na oświatę, czy można liczyć, że jest to ostatnie przesunięcie w roku budżetowym.  Wójt
bardzo  sceptycznie  odniósł  się  do  prognoz  w  tym  zakresie,  powiedział,  że  istnieje  ryzyko,  że  może
zabraknąć środków na wynagrodzenia pracowników. Uzupełnił, że sukcesywnie przybywa orzeczeń o nie-
pełnosprawności  uczniów,  a  w  ślad  za  tym  muszą  podążać  środki  finansowe,  które  bezpośrednio
zwiększają wynagrodzenia dodatkowe nauczycieli, co niestety nie jest od razu refundowane przez ministra
edukacji.  Dodatkowo,  w  roku  bieżącym na  subwencji  oświatowej  gmina  została  pozbawiona  środków
w wysokości 290 tys. zł w stosunku do założeń planu. Jego szacunki wskazują, że może zabraknąć ok. 2-3
mln zł na to zadanie w budżecie gminy. Dodatkowo wpływ na to może mieć wzrost wydatków, których nie
uwzględniono w budżecie gminy; bowiem uruchamia się przedszkole niepubliczne na Osiedlu Łokietka
z liczbą 90 dzieci oraz powstaje niepubliczne przedszkole na Marszowcu w Zielonkach, na dzisiaj z liczbą 9
dzieci, ale zaplanowanych jest tam ok 50 dzieci. Na niepubliczne przedszkola zaplanowano w budżecie
niewiele ponad 20 milionów. Wyjaśnił, że gmina płaci za każde dziecko, które jest mieszkańcem gminy
Zielonki i uczęszcza do niepublicznego przedszkola miesięcznie 1.000 złotych, co daje kwotę 12 tysięcy zł
rocznie. W gminie funkcjonują trzy publiczne przedszkola w Zielonkach, Węgrzcach, Przybysławicach i 14
niepublicznych.  Dodatkowo  gmina  płaci  za  dzieci  tym  gminom,  do  których  uczęszczają  dzieci  do
przedszkoli w Krakowie, Zabierzowie i Michałowicach. Z punktu widzenia rodzica, nieważne gdzie dziecko
zostało zapisane do przedszkola, gmina w ramach rozliczeń pomiędzy samorządami, finansuje pobyt jego
dziecka. Natomiast, w zakresie wspomnianych orzeczeń o niepełnosprawności, jeśli przydzielone zostanie
nauczanie indywidualne 10 godzin, przekłada się to na wydatkowanie kwoty 50 tys. zł rocznie. W więk-
szości orzeczeń określa się liczbę 5 -  10 godzin nauczania indywidualnego, rewalidacji,  in.  Po podsu-
mowaniu rocznie okazują się to bardzo znaczące pozycje w budżecie. Odniósł się krytycznie do kwestii
świetlic, które nie są objęte subwencją oświatową, ponieważ zgodnie ze standardami oświatowymi organ
prowadzący ma zapewnić opiekę świetlicową. W gminie Zielonki jest dużo świetlic ze względu na to, że
w dużych szkołach jest ponad 300 dzieci dzielonych na grupy 25 osobowe. Stwierdził, że dla samej opieki
świetlicowej jest ok 20-25 etatów. Podsumował, że na 140 mln zł budżetu gminy, prawie 60 mln zł stanowi
oświata, a gmina nie ma inwestycji. Zwrócił uwagę, że niecałe 50 mln zł może planować z udziałów w PIT
na rok 2023, podczas gdy mogłoby to być 79 mln zł, gdyby nie została zastosowana ulga podatkowa dla
osób do 26 roku życia, obniżona stawka podatku do 12% oraz zwiększona kwota wolna z 3 tys. zł do 30
tys. zł. Zmiany Programu Polski Ład wygenerowały zmniejszenie przychodów dla gminy i zaczyna mieć
poważny problem ze znalezieniem środków na pokrycie zadań oświatowych. Odpowiadając na pytanie
przedmówcy, nie będzie to ostatnia zmiana w zakresie oświaty i będzie rada gminy stała przed ważnymi
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decyzjami  z  czego  zrezygnować,  by  zapewnić  płynność  finansową  placówek  oświatowych  na  terenie
gminy. Podsumował, że wyższe standardy związane z infrastrukturą bazy oświatowej generują wyższe
koszty  jej  utrzymania.  Na co wpływ mają  również wyższe koszty  energii,  gazu,  wynagrodzeń obsługi.
Dodał, że gdyby próbować poszukiwać oszczędności, to uruchomione linie wewnętrzne, jeśli się utrzymają,
mogą zastąpić obowiązkowy dowóz uczniów do szkół. W budżecie o ok 200 tys. zł zmniejszono obecnie
finansowanie w tym zakresie, ponieważ planuje od września by linie wewnętrzne komunikujące obwody
szkolne w pełni  były  wykorzystane przez uczniów.  Mieszkańcy wypowiadali  się  bardzo pozytywnie  za
liniami wewnętrznymi i wnioskowali by nie dublować kosztów dowozu, bo dzieci i uczniowie chcą jeździć
liniami wewnętrznymi. Przypomniał, że widzi oszczędności w wysokości ok 200 tys. zł, ale należy mieć na
uwadze, że będzie brakowało nawet 3 mln złotych.  Radny T. Łysek zapytał czy na przedszkola urucha-
miane w trakcie roku budżetowego, wspomniane na Osiedlu Łokietka i Marszowcu, czy będzie wprowa-
dzane dofinansowanie w bieżącym roku budżetowym, czy w przyszłym roku. Wójt powiedział, że przepisy
prawa nie obligują automatycznej refundacji w tym roku do końca grudnia. Jest to kwestia decyzji, jedno
i drugie przedszkole wystąpiło z wnioskiem. Natomiast nie ma jeszcze decyzji w tym zakresie. Przedszkola
powinny  zgłosić  zapotrzebowanie  do  końca  września  2022  r.,  wówczas  zostałyby  objęte  ewentualnie
prognozą  finansową  i  projektem  budżetu  gminy.  Skarbnik  gminy  stoi  na  stanowisku,  że  nie  ma
obligatoryjnego obowiązku, na dzień dzisiejszy nie ma pozytywnej decyzji w zakresie finansowania tych
pobytów  w  2023  roku.  Wobec  braku  innych  pytań  przewodniczący  M.  Golanko  zarządził  głosowanie
autopoprawki do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/29/2023)

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim punkcie. Wobec braku pytań, prze-
wodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr L/30/2023)

3)  uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego w obszarze części miejscowości Zielonki, Bibice, Węgrzce, Dziekanowice, Bosu-
tów, Batowice gmina Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury
Liniowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Ref.  Budownictwa i  Urbanistyki  B.  Lipień-Łysek omówiła projekt  uchwały.  Wójt uzupełnił,  że
korytarz północny obwodnicy Krakowa praktycznie w całości od Batowic do Zielonek jest w pasie podejścia
samolotów do lotniska w Balicach. Obszar, który nie jest objęty planem, stanowi ok połowę tej rezerwy na
obwodnicę  i  nie  ma  możliwości  procedowania  warunkami  zabudowy  zagospodarowania  terenu  na
jakikolwiek  przedsięwzięcie,  nawet  gminne.  Zgodnie  z  przepisami  organ  wykonawczy  musi  zawiesić
postępowanie  do  uchwalenia  planu,  stąd  wstrzymywany  jest  rozwój  tego  obszaru,  co  nie  pozwala
realizować m.in. przewidzianego w strategii gminy pasażu biznesu, stąd zasadnym jest rozpoczęcie tej
procedury. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze części
miejscowości  Zielonki,  Bibice,  Węgrzce,  Dziekanowice,  Bosutów,  Batowice  gmina  Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/31/2023)

4)  uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu  na  realizację
zadania    w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 gło-sów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infras-truktury Liniowej -
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały. Wójt przypomniał, jak wyglądało
projektowanie przebudowy ulicy Księdza Zięby przez powiat krakowski i  jak zmieniła się rzeczywistość
w międzyczasie, gdy został wydany ZRID na Północną Obwodnicę Krakowa (dalej: POK). Został wybudo-
wany odcinek chodnika przy ul. Księdza Zięby, aby komunikować tymczasowo szkołę w Zielonkach z ulicą
Na Popielówkę. W zamierzeniach ten odcinek wykonany miał być przez jednego wykonawcę i w całym
zakresie w połączeniu z POK. Dodatkowo do Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego apelował, aby wykonać
drugie odwodnienie wzdłuż muru kościelnego. Przypomniał, że w celu uzyskania pozwolenia na budowę
pierwszego segmentu w 1997 roku musiał  być wybudowany kolektor  na ul.  Księdza Zięby.  Natomiast
aktualnie do funkcjonującego kolektora kierowane są odwodnienia z tego rejonu oraz dodatkowo z terenu
POK, całego kompleksu szkolnego, parkingu parafialnego, parafii. W związku z powyższym kolektor nie
jest w stanie przyjąć wszystkich wód w przypadku nawalnych deszczów. W planie jest budowa drogi za
szkołą,  będącej  swoistą  obwodnicą  na  czas  wykorzystania  np.  podczas  świąt  oraz  innych,  dużych
uroczystości i imprez kościelnych, jak i szkolnych. Ze względu na fakt, że obszar się mocno urbanizuje,
sprowadza  wody  opadowe  ulicą  Księdza  Zięby.  Dodatkowo  na  Komisji  Infrastruktury  był  podnoszony
temat, iż po wykonaniu przedmiotowego zadania, POK i Nowej Trasy Wolbromskiej, układ komunikacyjny
w obszarze publicznym pomiędzy urzędem, szkołą, parafią, kościołem zupełnie się zmieni. Układ drogi
powiatowej może być przesunięty na drogę, która będzie wybudowana pomiędzy Toniami, a Zielonkami
w ramach POK-u.  Bardzo prawdopodobne staje  się,  że  ulica  Księdza Zięby stanie  się  drogą łączącą
Osiedle Łokietka, część po stronie południowej POK-u, zachodniej  części w stosunku do Nowej Trasy
Wolbromskiej,  a  właśnie  łączącą szkołą,  parafię  z  centrum urzędu.  Droga ta  może okazać się  drogą
gminną.  Radny K. Krzyworzeka zasugerował, by przy okazji wykonywanych prac drogowych uwzględnić
poszerzenie chodnika od strony ulicy za szkołą, ewentualnie pod ścieżkę rowerową, by lepiej komunikować
ten teren.  Wójt powiedział,  że to nie jest możliwe na tym etapie realizacji  POK-u, Trasy Wolbromskiej
i ZRID-u ulicy Księdza Zięby. Brak jest możliwości poszerzania w dowolny sposób ciągu pieszego. Zadanie
jest zaprojektowane. Przy udzielonej dotacji gminy Zielonki, powiat krakowski się porozumie z wykonawcą
POK-u i zostanie tymczasowy chodnik przebudowany i doprowadzony do szerokości jaka była w dokumen-
tacji. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu  na  realizację  zadania  w  ramach  Inicjatyw
Samorządowych w 2023 roku
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/32/2023)

5)  uchwała  w sprawie  wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego od Powiatu  Krakowskiego
w  zakresie  drogi  powiatowej  nr  2151K  w  gminie  Zielonki  oraz  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi Krakowskiemu;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”,  0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt i  Kierownik  Referatu  Inwestycji  Sieciowych  R.  Małysz omówili  projekt  uchwały.  Radna R.  Kosno
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zapytała,  czy aktualnie będą możliwe sięgacze do każdej  posesji  niezależnie,  czy mieszkaniec wyraził
chęć, czy brak chęci przyłączenia się do kanalizacji gminnej i czy zaplanowane są przyłącza do każdej
posesji, by jak najszybciej mieszkańcy podłączali się do kanalizacji zbiorowej.  Wójt powiedział, że co do
zasady realizowane były sięgacze do posesji, gdzie wykazywali zainteresowanie mieszkańcy i złożone były
tzw. oświadczenia adiacenckie. Po stronie północno-zachodniej gminy znajdują się obszary, które będą
zamieszkałe, a jeśli będzie pod chodnikiem zaprojektowana kanalizacja, to dostęp do niej będzie bardzo
prosty. Nie trzeba będzie niszczyć asfaltu, żeby włączyć się do mediów. Wskazane jest, ażeby stwarzać
warunki  do podłączenia się  dla  wszystkich posesji,  gdy będzie projektowanie.  Wiceprzewodniczący R.
Krawczyk zapytał, czy w związku z planowanym projektowaniem sieci kanalizacyjnej w Garlicy, jadąc od
Zielonek,  po  której  stronie  będzie  założony  kolektor.  Kierownik  R.  Małysz Powiedział,  iż  zgodnie  ze
wstępnym uzgodnieniem kolektor będzie po stronie lewej jadąc w kierunku remizy. Wobec braku pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Powiatu Krakowskiego w zakresie drogi powiatowej nr
2151K  w  gminie  Zielonki  oraz  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/33/2023)

6) uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie współdziałania gmin przy
realizacji zadania polegającego na wyznaczaniu aglomeracji Kraków;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik  Referatu  Inwestycji  Sieciowych  R.  Małysz omówił  projekt  uchwały.  Do  końca  roku  2027
wszystkie gminy wchodzące w skład aglomeracji muszą mieć zapewniony wskaźnik skanalizowania w wy-
sokości 98%. W związku z tym dodaje się nowe tereny ul. Stoczki w Przybysławicach oraz ul. Muzyczna w
Garliczce, gdzie kanalizację gmina ma już zaprojektowaną i posiada pozwolenia na budowę.  Następnie
gmina wystąpi z wnioskami o dofinansowanie, gdy ogłoszony zostanie nabór wniosków aplikacyjnych do
programu Feniks, programu unijnego, który zastępuje Fundusz Spójności UE. Gminy, które nie osiągną
wspomnianego wskaźnika 98%, będą proporcjonalnie płaciły karę. Wójt uzupełnił, że w gminie w ciągu 20
lat wybudowanych zostało 250 kilometrów kanalizacji, dzięki różnego rodzaju środkom, przede wszystkim z
Programu  Infrastruktura  i  Środowisko.  Wobec  braku  pytań,  przewodniczący  M.  Golanko  zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zawarcia  porozumienia  międzygminnego  w  sprawie  współdziałania  gmin  przy  realizacji  zadania
polegającego na wyznaczaniu aglomeracji Kraków
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  L/34/2023)
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7)  zmiany  uchwały  wprowadzającej  Regulamin  korzystania  z parkingu  zlokalizowanego  przy
budynku Urzędu Gminy Zielonki;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  K  omisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regu-  
laminowych – 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  M. Fordymacka omówiła projekt uchwały.  Radna R. Kosno
odniosła się do niebezpiecznego skrótu stosowanego przez kierowców wjeżdżających na zakazie z ulicy
Ks. Zięby pod urząd gminy. Zauważyła, że ruch pieszych powinien być kierowany wzdłuż chodnika, a nie
przez środek parkingu. Wójt podzielił wątpliwości prawne radnej, natomiast zwrócił uwagę, że mieszkańcy
tamtędy przechodzą i przechodzić będą, stąd wyznaczone zostało w tym miejscu przejście dla pieszych,
również uwzględniające komunikację pieszych pomiędzy budynkami urzędu. Dodał, że korekta związana
jest z tym, że bardzo często ze względu na wielkość samochodów są otarcia, porysowania, interwencje.
Stąd należy doprowadzić do normatywnej szerokości i długości tych miejsc parkingowych. Dodał, że nie
powinno się parkować w miejscach, które nie są do tego wyznaczone.  Radna R. Kosno zasugerowała
zastosowanie  koloru  czerwonego dla  podkreślenia  szczególnie  niebezpiecznych miejsc  i  zastosowanie
gumowych rozwiązań, jakie stosowane są na przejściach dla pieszych.  Wiceprzewodniczący K. Olawski
zapytał o zapisy  w cudzysłowie zapisane kursywą. Pierwszy zapis dotyczy osób, które nie uiszczą opłatę,
co powoduje nałożenie kary i to nie podlega dyskusji. Natomiast drugi zapis dotyczy osób, które uiszczą
opłaty i  pojawia się pewna wątpliwość w przypadku zniszczenia lub zagubienia biletu.  Co ma miejsce
w sytuacji, gdy użytkownik parkingu stwierdzi, że nie okaże biletu do kontroli, choć zapłacił, nie zniszczył,
nie zgubił, ale nie okaże biletu. Czy jednak zapis nie powinien być zmieniony, ktoś kto nie okaże biletu
nieważne,  czy  zniszczył,  czy  zgubił  powinien  być  ukarany  opłatą  100  złotych.  Czy  to  zabezpiecza
możliwość ukarania go opłatą 100 złotych, jeżeli będzie stał na stanowisku, że ani nie zniszczył, ani nie
zgubił biletu. Zastępca Wójta A. Kuźniarski zwrócił uwagę na § 7 ust. 1 za nieuiszczenie opłaty parkingowej
pobierana jest dodatkowa opłata w wysokości 100 złotych. Podkreślił „za nieuiszczenie”, aby udowodnić,
że uiszczona została opłata przez  użytkownika parkingu  musi okazać bilet parkingowy. Jeśli nie okaże
biletu, znaczy że nie uiścił opłaty. W sytuacji, gdy pomiędzy samochodem, a parkomatem wiatr porwał mu
bilet, albo użytkownik wrzucił bilet i nie wie gdzie, nie może go znaleźć, to już jest jego problem. W § 6 ust.
2 jest  zapis, że użytkownik parkingu wjeżdżający na parking jest zobowiązany do pobrania w ciągu 10
minut  z  par-komatu  biletu  potwierdzającego godzinę  wjazdu i  umieszczenia  go w widocznym miejscu
wewnątrz pojazdu za przednią szybą. Obowiązki użytkownika parkingu są określone, natomiast jeżeli ich
nie  spełnia,  oznacza,  że  nie  potrafi  udowodnić,  że  uiścił  opłatę  parkingową.  Wiceprzewodniczący
K.  Olawski zapytał  o  sytuację,  gdy zostanie  nałożony  mandat  włożony  za  wycieraczkę,  a  przyjdzie
użytkownik parkingu za godzinę, dwie i okaże bilet, którego nie włożył za przednią szybę. Zastanawiał się
radny, czy jest podstawa do nałożenia mandatu. Radna M. Listoś zgłosiła wniosek formalny o zakończenie
dyskusji  i  przejście  do  głosowania  nad  projektem  uchwały.  Przewodniczący  M.  Golanko  zarządził
głosowanie nad wnioskiem formalnym.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny radnej M. Listoś o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania nad projektem uchwały
ws  zmiany  uchwały  wprowadzającej  Regulamin  korzystania  z parkingu  zlokalizowanego  przy  budynku
Urzędu Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)  Marzena Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław Golanko,  Zofia  Kot,  Ryszard Krawczyk,
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof
Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny
BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
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Wniosek formalny został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały wprowadzającej Regulamin korzystania z parkingu zlokalizowanego przy budynku Urzędu 
Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/35/2023)

8)  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  górnych stawek opłat  za  usługi  odbioru i  zagos-
podarowania odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie tymi odpadami na rzecz gminy oraz za usługi
w zakresie pozbywania się nieczystości ciekłych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na
terenie Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Ochrony Środowiska,
Niskiej Emisji i Odpadów - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzy-mujących się”
Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Wobec braku pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbioru i zagospodarowania
odpadów  komunalnych  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości,  którzy  nie są  obowiązani  do
ponoszenia opłat za gospodarowanie tymi odpadami na rzecz gminy oraz za usługi w zakresie pozbywania
się nieczystości ciekłych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA  (17)  Dariusz  Dragosz,  Marzena  Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław  Golanko,  Zofia  Kot,
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz
Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (3) Renata Kosno, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/36/2023)

9) uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia  w zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w instalacjach
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji  
i Odpadów - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Wobec braku pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
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wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o uzyskanie  zezwolenia  w zakresie
opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w instalacjach  przydomowych  oczyszczalni
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/37/2023)

10)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania
przedszkolnego  w  przedszkolu  i  oddziale  przedszkolnym  w  szkole  podstawowej,  dla  których
organem prowadzącym jest gmina Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 gło-  
sów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała porządkowa dotycząca dookreślenia
liczby godzin w wymiarze 5 godzin dziennie, za które rodzic dziecka nie  ponosi opłaty. Wobec braku
pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
w przedszkolu i oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/38/2023)

11)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  wspierania  edukacji
uzdolnionych uczniów, form i zakresu tego wsparcia oraz trybu postępowania w ramach Lokalnego
Programu Wspierania Edukacji  Uzdolnionych Dzieci  i Młodzieży pobierających naukę na terenie
gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 gło-  
sów „za”,    0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Dyrektor GZEAS  A. Soblik omówiła projekt  uchwały.  Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko
zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków wspierania edukacji  uzdolnionych
uczniów,  form  i zakresu  tego  wsparcia  oraz  trybu  postępowania  w ramach  Lokalnego  Programu
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno,
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Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/39/2023)

12) uchwała w sprawie upamiętnienia 155. rocznicy urodzin Stanisława Wyspiańskiego;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  K  omisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regula-  
minowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wiceprzewodnicząca M. Gadzik – Wójcik omówiła projekt uchwały. Radny P. Podleśny przyznał, że inten-
cja i inicjatywa jest słuszna. Zwrócił uwagę, że uchwała będąca aktem prawa miejscowego i aktem woli
organu kolegialnego, jakim jest rada, do czego obliguje wójta w § 2, który stanowi, że wykonanie uchwały
powierza się wójtowi gminy Zielonki. Radny bowiem nie znajduje regulacji, czy decyzji, którą rada będzie
mogła wyegzekwować, jeśli wójt ma tą uchwałę zrealizować. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że
zanim odda głos radcy prawnemu, musi sprostować, że nie wszystkie uchwały są aktami prawa miejs-
cowego. Radca pr.  A. Siwy-Wyjadłowska powiedziała, że Rada Gminy Zielonki jako organ kolegialnym
podejmuje decyzje w formie uchwał i wykonanie uchwały określone jest w sposób prawidłowy. Słusznie
Pan  Przewodniczący  wskazuje,  że  uchwała  może  być  aktem  prawa  miejscowego,  gdy  jest  źródłem
obowiązków  dla  mieszkańca  zamieszkującego  dany  teren  danej  gminy.  Inaczej  jest  w  przypadku
przedmiotowej uchwały, która ma charakter uchwały rezolucyjnej, bowiem w podstawie prawnej wskazany
jest artykuł 18 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, który nie ma charakteru aktu prawa miejscowego.
Ma  za  to  pewien  charakter  intencjonalny.  Wykonanie  uchwały  przez  wójta  gminy  Zielonki  jest
powierzeniem mu realizacji celu, o którym mowa w § 1 ust. 2, czyli wykonawstwa w zakresie popularyzacji
inicjatywy, być może umieszczenia na stronach internetowych urzędu informacji w tym zakresie. Trudno
radcy rozstrzygać w tym zakresie. Wykonanie tej uchwały, zwłaszcza w zakresie § 2 dot. upamiętnienia
w sensie rzeczywistym, polegało będzie na podjęciu działań informacyjnych przez Urząd. Radny P. Pod-
leśny podsumował, że skoro wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Zielonki, to zakłada, że Pan
Wójt będzie zachęcał instytucje samorządowe do upamiętnienia tej rocznicy. Zapytał radny, jaki budżet jest
przewidziany na ten cel. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się do oglądających sesję miesz-
kańców i  zachęcała ich do rozpropagowania tej  idei,  by przyszły rok stał  się rokiem działań,  inicjatyw
mieszkańców działających w różnej formie, mniej lub bardziej formalnej, do organizacji tego typu wydarzeń.
Też by nie ograniczały one się tylko do szkoły, której patronuje Wyspiański. Dodała, że niezależnie, czy
będzie to realizowane przez organizacje pożytku publicznego, które realizują różnego rodzaju inicjatywy ze
środków własnych oraz pozyskiwanych zarówno z gminy, powiatu, województwa lub innych jeszcze źródeł,
to byłoby pięknie, gdyby Stanisław Wyspiański przyświecał idei wydatkowania środków finansowych na
wydarzenia zarówno dla dzieci, młodzieży, dorosłych, jak i seniorów. Przewodniczący M. Golanko stwier-
dził, że jest doskonała okazja do zachęcenia w zaangażowanie się w inicjatywę. Jak również okazja do
podziękowania osobom, które latami w Węgrzcach w szkole, przedszkolu, bibliotece pamiętały o Stanis-
ławie Wyspiańskim. Nauczycielki,  aktualnie już emerytowane, prowadzące czasami koło seniora, deko-
rowały, wspierały pamięć u współczesnych o wybitnym artyście. Należy ten trud i zaangażowanie docenić,
za co bardzo dziękujemy.  Wobec braku pytań,  przewodniczący M.  Golanko zarządził  głosowanie  nad
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
upamiętnienia 155. rocznicy urodzin Stanisława Wyspiańskiego
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
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NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/40/2023)

13) uchwała w sprawie petycji mieszkańca gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 5 głosów  
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. K  omisja po zapoznaniu się z petycją mieszkańca,  
zwróciła uwagę, że zmiana dotyczyła przede wszystkim zmian tekstowych w paragrafach tej uchwały, nie
dotyczyła  zmian  graficznych  planu.  Była  to  konsekwencja  wynikająca  z  procedury  przystąpienia,  stąd
uznała, że w tym zakresie petycja jest bezzasadna.
Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
petycji mieszkańca gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr L/41/2023)
Ad  6.  Informacja  Dyrektora  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Zielonkach  nt.  Oceny
Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2022 dla gminy Zielonki.
Dyrektor GOPS M. Rajska przedstawiła prezentację nt. stanu zasobów pomocy społecznej za rok 2022,
stanowiącą załącznik do protokołu.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała o realizację uchwały
osłonowej  odnośnie  zmiany  systemów  grzewczych  dla  osób  najbardziej  potrzebujących.  Czy  zostały
wszystkie  środki  wyczerpane,  czy  nadal  pozostają  rodziny,  które  należy  objąć  programem,  bo  same
poradzić sobie z problemem nie mogą. Drugie pytanie dotyczyło płatności za osoby umieszczane w DPS-
ach, których koszt jednego miesiąca dla jednej osoby wynosi 4.916 zł. Zapytała, czy to są pełne koszty
pobytu, które pokrywa gmina, czy jednak dodatek do emerytury, czy innych świadczeń podopiecznego.
Trzecie pytanie radnej dotyczyło liczby dzieci objętych pomocą, czy jest to ta sama grupa 147, czy 200
dzieci,  czy jednak do czynienia mamy z zupełnie większą  grupą dzieci,  a każda z nich mieści  się w
różnych działaniach, które na ich rzecz gmina podejmuje. Dyrektor M. Rajska powiedziała, że jeśli chodzi o
DPS-y, są to środki, które gmina uzupełnia do brakującej kwoty mieszkańcowi do swojego świadczenia.
Dyrektor  ma do czynienia z dwoma przypadkami,  gdzie gmina opłaca tak zwaną opłatę zastępczą,  w
sytuacji gdy ktoś nie ma    w ogóle świadczenia, albo ma na przykład tylko zasiłek stały przez gminę
wypłacany,  jakieś drobne kwoty,  wówczas gmina wprowadza tą zastępczą opłatę,  aby móc potem na
przykład  z  hipoteki  nieruchomości,  starać  się  o  zwrot  nakładów  za  okres,  w  którym  osoba  w  DPS
przebywa. Gmina środki uzupełnia, ponieważ ma ustawowy obowiązek w tym zakresie. Koszt miesięczny
utrzymania  mieszkańca  jest  różny  w  zależności  od  DPS-u,  każdy  ma  swoją  indywidualną  stawkę.
Przykładowo  koszt  w  DPS  w  Batowicach  wynosi  6.742,30  zł,  DPS  w  Karniowicach  7.443  zł.  Koszt
uzależniony jest od wielkości domu i wskaźnika zatrudnienia.  Przewodniczący M. Golanko poinformował,
że  starosta,  na  którego  terenie  prowadzone  są  DPS,  ma  obowiązek  publikowania  w  dzienniku
wojewódzkim kosztów funkcjonowania każdego DPS-u. Każdy budynek, jako jednostka organizacyjna, ma
inne koszty wynikające z wielkości, liczby osób itp. Koszty w ostatnich latach bardzo wzrosły z uwagi na
wzrost  wynagrodzeń  w  sferze  opieki.  Dodatkowo  wzrosły  koszty  energii  i  bieżącej  działalności,  co
spowodowało, że coraz mniej samorządów decyduje się na umieszczanie tam osób, a to z kolei w DPS-
ach wygenerowało wolne miejsca i brak dochodów, co powoduje jeszcze większe koszty funkcjonowania
ośrodka.  Obserwuje  niewydolność  instytucjonalną  tych  instytucji.  Dyrektor  M.  Rajska potwierdziła
informacje przedmówcy. Co do programu osłonowego, poszukiwana jest nowa formuła pomocy wespół z
Wójtem,  Referatem Niskiej  Emisji  oraz  ekodoradcami.  Pozostały  osoby  z  bardzo  trudnymi  warunkami
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bytowania oraz budynkami, dla których pomoc będzie bardzo ciężko sfinansować gminie. Poszukiwane są
możliwości  powiązania z programem Czyste Powietrze,  żeby móc dopłacać choć w pewnym zakresie.
Cztery osoby w ubiegłym roku skorzystały z takiego dofinansowania. Aktualnie poszukiwany jest pomysł,
ponieważ pozostały jeszcze osoby, którym  potrzebna jest taka pomoc. Poszukiwane są rozwiązania, jak to
zorganizować, żebyśmy podołali jako samorząd oraz byli w stanie pomóc tym osobom. Odpowiadając na
pytanie o liczbę dzieci, są rodziny których dzieci korzystają z dożywiania, korzystają z placówki wsparcia
dziennego,  wsparcie  się  powtarza,  stąd  GOPS  musiałby  przeliczyć  i  podać  statystyki  konkretne.
Przedstawione  w  prezentacji  dane  opierają  się  na  specyfice  arkusza  ministerialnego,  określonego
w Centralnej Aplikacji Statystycznej. Radna R. Toft zapytała o stosunkowo wysokie koszty niektórych DPS-
ów, czy wynikają z tego, że niektóre z nich zapewniają dodatkowe funkcje, np. zatrudniają psychologa,
lekarzy,  pielęgniarki,  inne służby,  które świadczą usługi  również zdrowotne.  Czy może się  okazać,  że
prywatne DPS-y są tańsze, dlatego że nie oferują tych usług, czy tak faktycznie jest w gminnych DPS-ach,
z jakich zobowiązań wynika, że dany DPS winien świadczyć taki, a nie inny poziom usług.  Dyrektor M.
Rajska powiedziała,  że  prowadzenie  DPS-ów  jest  zadaniem  własnym  samorządu  powiatowego.
Obowiązują wskaźniki ustawy o pomocy społecznej określające kogo i w jakiej liczbie etatów w przełożeniu
na liczbę mieszkańców DPS-u musi powiat zatrudnić, by móc otrzymać zgodę wojewody na prowadzenie
takiego  DPS-u.  Określone  są  standardy  każdego  DPS-u,  każdego  rodzaju  DPS-u,  więc  zatrudnienie,
pielęgniarki, czy lekarza wynika np. przy osobach psychicznie chorych, wynika właśnie ze specyfiki domu
i jest ustawowo określone. Z jej  obserwacji,  faktycznie niepubliczne DPS-y są tańsze, ale to wynika z
innych  uwarunkowań,  specyfiki,  czy  prowadzi  zgromadzenie,  posiada  inne  źródła  finansowania,  czy
zewnętrzne  dofinansowanie.  Zarówno  publiczne,  jak  i  niepubliczne  DPS-y  podlegają  tym  samym
standardom.  Radna R. Toft zapytała o wolontariuszy, czy jest  moż-liwość, by GOPS przyjmował taką
pomoc,  ewentualnie  jeśli  korzysta,  to  w  jakim  zakresie.  Czy  GOPS zachęca  do  wolontariatu,  by  np.
młodzież,  miała możliwość odbyć wolontariat,  czy jest  taki  program w ogóle.  Drugie pytanie dotyczyło
praktyk  ewentualnie  dla  studentów z  zakresu pracy socjalnej,  psychologii,  czy  pokrewnych kierunków,
ponieważ poszykują miejsc do odbywania praktyk w różnych instytucjach, czy ewentualnie GOPS z tego
korzysta.  Dyrektor  M.  Rajska powiedziała,  że  w  GOPS-ie  praktyki  można  zrealizować.  Aktualnie  ma
pracownicę  socjalną  zatrudnioną  w  ubiegłym  roku,  która  odbywała  praktyki  w  GOPS-ie  będąc  na
ukończeniu  studiów.  Obroniła  pracę  dyplomową i  zdarzyło  się,  że  potrzebny  był  pracownik  socjalny  i
została zatrudniona. Również GOPS miał praktykantów w dziale świadczeń rodzinnych. Gdy zgłaszają się
studenci, a ich liczba nie powoduje ograniczeń lokalowych, GOPS stara się umożliwić im taką współpracę.
W  zakresie  wolontariatu,  pani  psycholog  działa  w  punkcie  informacji  i  wsparcia,  świadcząc  usługi
psychologiczne.  Dodaktowo dyrektor  podała  przykład  wychowanki  placówki  wsparcia  dziennego,  która
aktualnie jest wolontariuszem GOPS-u. Dyrektor podsumowała, że zawsze jest otwarta na współpracę, gdy
zgłasza się ktoś do GOPS-u. Radny K. Krzyworzeka zapytał o świadczenie na rzecz obywateli Ukrainy 300
zł dofinan-sowanie do wyżywienia, czy środki są refundowane. Dyrektor M. Rajska potwierdziła, dodała, że
to są środki z rządowego funduszu pomocy, przekazywane dotacją przez wojewodę małopolskiego. Radny
K. Gaweł zapytał o pracowników GOPS, czy wśród osób zatrudnionych są mężczyźni. Dyrektor M. Rajska
potwierdziła, że zatrudnionych jest trzech pracowników socjalnych i jeden pan pracujący w świadczeniach
rodzinnych.  Mają  miejsce  różne  sytuacje  w  środowisku  i  obecność  mężczyzny  wspomaga  i  ułatwia
współpracę.  Radny D. Dragosz zapytał o sytuację osób bezdomnych, czy udzielane są im świadczenia.
Dyrektor M. Rajska powiedziała, że świadczenia są udzielane od gminy, skąd człowiek pochodzi. Mają
miejsce sytuacje, w których gmina Zielonki również wspomaga, finansuje na przykład zasiłek celowy, czy
zasiłek stały osobom, które są na terenie miasta Krakowa w schroniskach, ale są mieszkańcami z ostatnim
miejscem zameldowania  na  terenie  gminy.  Dyrektor  na  zakończenie  wyraziła  podziękowania  radnym,
sołtysom  i  wszystkim  wspierającym  jednostkę,  w  jej  ocenie  współpraca  układa  się  bardzo  dobrze.
Zachęcała do kontaktu w razie potrzeby, na miarę możliwości jednostki odpowiada na potrzeby.
Ad 7.  Informacja Wójta  Gminy Zielonki  z  działalności  w okresie  międzysesyjnym  z działalności
w okresie międzysesyjnym od 20 kwietnia 2023 r. do 25 maja 2023 r.
1) 21 kwietnia br. w byłej siedzibie Starostwa Powiatowego w Olkuszu miało miejsce Zgromadzenie Ogólne

Związku Gmin Jurajskich.
2) 21 kwietnia br. brałem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Owczary.
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3) 22 kwietnia br. w sali teatralnej Parafii św. Jadwigi Królowej w Krakowie odbył się Koncert Wiosenny
Zespołu Folklove i zespołu dziecięcego Czerwone Korale.

4) 24  kwietnia  br.  brałem  udział  wykładzie  prof.  dr  hab.  Andrzeja  Matyja  dotyczącym  profilaktyki
kardiologiczno-onkologicznej. Spotkanie z cyklu „Uniwersytet Osiedla Łokietka” zostało zorganizowane
w Budynku Wielofunkcyjnym przy ul. Lawendowej w Zielonkach. 

5) 25 kwietnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej  ds. edukacji, kultury, gospodarki
i usług społecznych Stowarzyszenia Metropolia Krakowska.

6) 25 kwietnia br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Mobilności. W trakcie obrad
przedstawiono m.in. informację na temat założeń podjętej przez Radę Miasta Krakowa uchwały oraz
porozumienia miasto-województwo dot. Biletu Metropolitalnego. 

7) 25  kwietnia  br.  uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Komisji  Tematycznej  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska ds. Środowiska i Przestrzeni, na którym został zaprezentowany projekt Planu działania w
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w gminach SMK. 

8) 25 kwietnia br. brałem udział w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK  dotyczącym między
innymi postępu prac w procesie przygotowania Strategii ZIT Metropolii Krakowskiej na lata 2021-2027.
W trakcie trwania obrad podjęto m.in. uchwałę w sprawie sprawozdania finansowego za rok 2022;
uchwałę w sprawie przyjęcia Planu działania w dziedzinie kultury czasu wolnego.  Podczas spotkania
zaprezentowano także założenia planu działania w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w mo-
delu współpracy międzygminnej. 

9) 26 kwietnia br. odbyło się Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Korona Północnego Krakowa.
10) 8 maja odbył się konkurs na stanowisko dyrektora szkoły w Zielonkach. Kandydatura Pani Bożeny

Nowak nie została dopuszczona z uwagi na braki formalne w aplikacji konkursowej.
11) 9 maja w siedzibie Starostwa Powiatowego w Krakowie uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Powiatu

w  Krakowie  z  Wójtami  i  Burmistrzami  Gmin  i  Miast  Powiatu  Krakowskiego.  Podczas  spotkania
zaprezentowano m.in. informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz efekty pracy
Komendy Powiatowej Policji w Krakowie w okresie I-XII 2022 r. W trakcie posiedzenia dyskutowano
nad projektem porozumienia pomiędzy Wójtami i Burmistrzami, a Ko-mendą Miejską PSP w Krakowie
w  sprawie  terenu  działania  jednostek  Ochotniczych  Straży  Pożarnych.  Przedstawiono  również
założenia powołania Lokalnej Organizacji Turystycznej. 

12) 9 maja br. miało miejsce II Forum Rozwoju Metropolii Krakowskiej, na którym zaprezentowano m.in.
kluczowe  wnioski  z  przeglądu  Strategii  Metropolii  Krakowskiej  2030  przeprowadzonego  przez
specjalistów  z  London  School  of  Economics.  W  warsztatach  udział  wzięli  przedstawiciele  miast
europejskich z Wiednia, Barcelony i Kopenhagi oraz eksperci Jaspers. Gminę Zielonki reprezentował
Zastępca Wójta Gminy Zielonki Arnold Kuźniarski. 

13) 10 maja odbył się konkurs na wyłonienie dyrektora SP Bibice, w którym udział wzięło 2 kandydatów.
Jeden z kandydatów nie został dopuszczony z uwagi na braki w dokumentach aplikacyjnych, natomiast
druga  kandydatura  Pani  dyr.  Anny  Górki  nie  uzyskała  większości  głosów  11  osobowej  komisji
konkursowej. Wynik głosowania 5 za, 6 przeciw.

14) 11 maja br. wziąłem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Węgrzce.

15) 11 maja miał być konkurs na stanowisko dyrektora PS Węgrzce. Konkurs się nie odbył z uwagi na brak
kandydatów.

16) 12  maja  br.  przeprowadziłem spotkanie  z  Dyrektorem GZEAS dot.  zatwierdzenia  arkuszy  organi-
zacyjnych na rok 2023/2024 samorządowych przedszkoli i szkół podstawowych.

17) 15 maja odbyło się spotkanie komitetu organizacyjnego współpracy z USA. Ustalono podział zadań
i program pobytu czteroosobowej delegacji pomiędzy 14 – 20 czerwca w gminie Zielonki.

18) 16 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Zarządem LKS Zieleńczanka, które dotyczyło infrastruktury
sportowej klubu. 

19) 16 maja br. brałem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Brzozówka.

20) 19 maja br. w siedzibie Komendy Powiatowej Policji w Krakowie uczestniczyłem w uroczystym przeka-
zaniu  radiowozów w związku z  finalizacją  zakupów samochodów ze środków współfinansowanych
przez Starostwo Powiatowe, Urząd Gminy Michałowice, Urząd Gminy Mogilany, Urząd Miasta i Gminy
Świątniki Górne oraz Urząd Gminy Zielonki. 
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21) 19  maja  br.  w  Starym  Sączu  zostały  zorganizowane  obchody  Małopolskiego  Dnia  Samorządu
Terytorialnego.

22) 20 maja br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Grębynice.

23) 20 maja odbyłem objazdową kontrolę po terenach komunalnych gminy Zielonki.  Zauważyłem małe
wykorzystanie w godzinach popołudniowych na większości terenów placów zabaw. Jedna z jednostek
OSP została odwiedzona w trakcie prac konserwatorskich. Uwagi zostały przekazane Komendantowi
Gminnemu Janowi Palimące.

24) 21 maja br. brałem udział w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bibice.

25) 21 maja br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Korzkiew.

26) 22 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława
Wyspiańskiego w Bibicach. 

27) 24 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Środowiska i Przestrzeni, na
którym przedstawiono założenia Planu działania dot. efektywności energetycznej. Omówiono również
założenia działalności Komisji Gospodarki Przestrzennej Metropolii Krakowskiej.

28) 24  maja  br.  brałem  udział  w  posiedzeniu  Komisji  Tematycznej  SMK  ds.  Mobilności,  na  którym
zaprezentowano  aktualny  stan  prac  prowadzących  do  wdrożenia  Biletu  Metropolitalnego.  Przed-
stawione zostały również szczegóły  dot. Kompleksowego Badania Ruchu na terenie gmin objętych
Planem Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej (SUMP).

29) 24  maja  br.  przeprowadziłem  kolejne  spotkanie  z  przedstawicielami  GZEAS  dot.  arkuszy  organi-
zacyjnych samorządowych przedszkoli i szkół podstawowych na rok 2023/2024. 

W okresie międzysesyjnym przeprowadziłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami gminy Zielonki. 
Inne informacje:
1. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuję, że zgodnie z aktualnie obowiązującym na terenie gminy

Zielonki Regulaminem utrzymania czystości i porządku (Uchwała Nr XXXI/83/2017 Rady Gminy Zielonki
z  28  września  2017  r.)  na  właścicieli  nieruchomości  nałożony  został  obowiązek  prowadzenia
selektywnego  zbierania  poszczególnych  grup  odpadów,  w  tym  odpadów  biodegradowalnych.
Z obowiązku tego wynika zakaz spalania odpadów roślinnych, w tym skoszonej trawy, liści gałęzi itp.
Osoba, która spala odpady zielone, liście, gałęzie w ogrodzie, na działce itd.  może zostać ukarana
mandatem w wysokości  do  500  zł.  Oznacza  to,  że  sprzątając  swój  ogród,  nie  można  pozbyć  się
pozostałości roślinnych spalając je w ognisku. Palenie liści jest szkodliwe dla środowiska i powoduje
wydzielanie  się  węglowodorów,  które  nawet  w  minimalnym  stężeniu  mają  działanie  rakotwórcze.
Cząsteczki dymu powstającego przy spalaniu liści działają alergizująco, podrażniają i uszkadzają płuca
oraz tworzą w powietrzu szkodliwe substancje m.in. kwasy azotowe. Takie odpady nie powinny również
trafiać  do  zwykłych  pojemników  na  śmieci  (na  odpady  mieszane).  Odpadów  organicznych  można
pozbyć  się  na  trzy  sposoby:  poprzez  kompostowanie  -  kompostowanie  to  jedna  z  najlepiej
sprawdzonych  metod  powtórnego  wykorzystania  odpadów.  Pozwala  zmniejszyć  o  30-50%  ilość
odpadów wywożonych na wysypiska. W przydomowym kompostowniku można przetworzyć nawet 300
kg  odpadów  w  ciągu  roku.  Regulamin  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  Zielonki
dopuszcza prowadzenie przydomowego kompostownika, pod warunkiem, że nie będzie on uciążliwy dla
otoczenia;  poprzez gromadzenie w pojemnikach do tego przeznaczonych (w sposób określony      w
rozdziale 2. i 3. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zielonki) na posesjach
celem  przekazania  przedsiębiorcy  zajmującego  się  wywozem  odpadów;  poprzez  dostarczenie  do
Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych (PSZOK), zlokalizowanych: w Węgrzcach –
teren przy boisku sportowym (była oczyszczalnia ścieków, ul.  B5);   w Zielonkach – ul.  Krakowskie
Przedmieście (na granicy z Trojanowicami),  obok sklepu Lewiatan (wjazd przed przystankiem auto-
busowym).

2. Zarząd Transportu Publicznego informuję,  że od dnia 6.05.2023 r.  została uruchomiona nowa para
przystanków  o  nazwie  Januszowice  Młyńska,  zlokalizowana  w  miejscowości  Januszowice,  na  ul.
Młyńskiej (droga powiatowa w kierunku Korzkwi i Smardzowic), w rejonie skrzyżowania z ul. Krakowską
(DW 794). Przystanki będą obsługiwane w obu kierunkach przez linię 267 i będą posiadać funkcję: “na
żądanie”.
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3. Centrum Kultury Promocji i Rekreacji w Zielonkach zaprasza do udziału w  X Rajdzie Rowerowym po
gminie Zielonki 4 czerwca 2023 r. Dla uczestników rajdu przygotowano dwie trasy do wyboru. Trasa
dłuższa, 30-kilometrowa dla wprawionych rowerzystów oraz trasa krótsza, 14-kilometrowa idealna dla
rodzin z dziećmi.  Na mecie przygotowano wiele atrakcji  m.in.  pokaz akrobacji  na rowerze, występy
artystyczne i  sportowe,  koncerty  oraz loterię  z  atrakcyjnymi  nagrodami.  Aby wziąć udział  w rajdzie
należy się zarejestrować: link do rejestracji  znajduję się na stronie internetowej www.ckpirzielonki.pl
oraz www.zielonki.pl Opłata startowa wynosi 20 zł, a dla dzieci poniżej 5. roku udział jest bezpłatny.
Zgłoszeni i zarejestrowani uczestnicy otrzymają m.in.: gadżet rajdowy, medal, posiłek i ubezpieczenie.
Liczba  miejsc  ograniczona,  decyduje  kolejność  zgłoszeń.  W  dniu  rajdu  możliwość  zapisu  będzie
możliwa  tylko  w  przypadku  wolnych  miejsc  i  uiszczenia  opłaty.  Zapraszamy  firmy  do  współpracy
podczas rajdu. Zachęcamy do podarowania voucherów, które zostaną przekazane uczestnikom imprezy
podczas głównej loterii. Jest to okazja do promocji i reklamy Państwa firmy zarówno podczas samego
wydarzenia, jak i później w relacjach z rajdu na stronach CKPIR i gminy Zielonki. 

4. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuję, że do 31 lipca 2023 r. trwa  program wymiany pieców z dofi-
nansowaniem „Ograniczenie Niskiej Emisji w Gminie Zielonki – etap II”. Po tym terminie lub po wyczer-
paniu wolnych miejsc, nie będzie możliwości uzyskania dofinansowania.  Z programu może skorzystać
ostatnich 30 gospodarstw, które otrzymają dopłaty, do wymiany pieca węglowego na gazowy lub pompę
ciepła.  Osoby zainteresowane wymianą muszą wypełnić deklarację udziału w programie,  na stronie
internetowej Referatu Niskiej  Emisji  i  Odpadów, lub osobiście w urzędzie, przy ulicy ul.  Krakowskie
Przedmieście 116.  W tym przypadku należy złożyć ją na dzienniku podawczym Urzędu Gminy.  Po
zgłoszeniu  zostaje  wykonany  audyt  energetyczny  budynku,  który  określa  czy  dana  nieruchomość
spełnia wymagania do wzięcia udziału w programie. Jeżeli wynik audytu jest pozytywny, to podpisana
zostaje umowa na dofinansowanie wymiany.  Termin realizacji  inwestycji  jest  ustalany indywidualnie
z  mieszkańcem przy  podpisaniu  umowy,  jednak  nie  może on  być  późniejszy  niż  30  lipca  2023 r.
Określone w umowie dofinansowanie otrzymuje się po wykonaniu inwestycji. Maksymalna kwota wynosi
7000 zł (w tym do 5000 zł do pieca lub pompy i 2000 zł do modernizacji instalacji). Można je łączyć
z innymi dofinansowaniami np. z programu „Czyste Powietrze”.

5. Referat Niskiej Emisji i Odpadów przypomina, o konieczności prawidłowego oznaczania pojemników na
odpady zgodnie zasadami zawartymi w uchwale Rady Gminy z dnia 17 grudnia 2020 r.  w sprawie
uchwalania  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  Zielonki.  Zgodnie  z  jej
zapisami  kosze  mieszkańców  na  odpady  powinny  być  oznakowane  czytelną  informacją  o  przy-
należności do konkretnej nieruchomości zawierającej ulicę, numer domu i numer lokalu. 

Podjęto zarządzenia:

1)  ZARZĄDZENIE NR 106/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 KWIETNIA 2023 ROKU w spra-
wie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości składającej się z działek nr 88/1 i nr 102/1 położonej
w obrębie Garlica Murowana, gmina Zielonki.

2) ZARZĄDZENIE NR 107/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie
uchylenia  zarządzenia  nr  92/2023  z  dnia  14  kwietnia  2023  roku  w  sprawie  powołania  komisji
konkursowej do ogłoszonego konkursu na stanowisko Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Węg-
rzcach z siedzibą w Bibicach. 

3) ZARZĄDZENIE NR 108/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

4) ZARZĄDZENIE NR 109/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023,  w związku z Zarządzeniem Nr 108/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 26 kwietnia 2023 roku. 

5) ZARZĄDZENIE NR 110/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie:
udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia.

6) ZARZĄDZENIE NR 111/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

7) ZARZĄDZENIE NR 112/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
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planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023,  w związku z Zarządzeniem Nr 111/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 28 kwietnia 2023 roku.

8) ZARZĄDZENIE NR 113/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 KWIETNIA 2023 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023 w związ-
ku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

9)  ZARZĄDZENIE NR 114/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 MAJA 2023 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych pracy  szkół,  dla  których organem prowadzącym jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

10) ZARZĄDZENIE NR 115/2023WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 8  MAJA 2023 ROKU w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2022 Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

11) ZARZĄDZENIE NR 116/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 MAJA 2023 ROKU w sprawie:
ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki  położonej  w  obrębie  Bibice,  gmina
Zielonki, przeznaczonej do sprzedaży w trybie przetargowym. 

12) ZARZĄDZENIE NR 117/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2023 ROKU w sprawie:
powołania członków komisji  przetargowej do przygotowania i  przeprowadzenia zamówienia publicz-
nego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. „Odbieranie i zagospodarowanie odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  zamieszkałych,  nieruchomości  rekreacyjno-wypoczyn-
kowych  z  terenu  gminy  Zielonki,  jak  również  z  2  Punktów  Selektywnego  Zbierania  Odpadów
Komunalnych (PSZOK)" oraz trybu jej pracy. 

13) ZARZĄDZENIE NR 118/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 MAJA 2023 ROKU w sprawie
nabycia  przez Gminę Zielonki  działki  ewidencyjnej  nr  1475/1,  położonej  w obrębie  Zielonki,  gmina
Zielonki. 

14) ZARZĄDZENIE NR 119/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 MAJA 2023 ROKU w sprawie:
powołania komitetu współpracy z miastem Washougal oraz określenia zasad i zakresu jego działania. 

15) ZARZĄDZENIE NR 120/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MAJA 2023 ROKU w sprawie
zatwierdzenia nierozstrzygniętego konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana
Pawła II w Zielonkach.

16) ZARZĄDZENIE NR 121/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MAJA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok 

17) ZARZĄDZENIE NR 122/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI A DNIA 12 MAJA 2023 ROKU  w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr 121/2023 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 12 maja 2023 roku.

18) ZARZĄDZENIE NR 123/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 MAJA 2023 ROKU  w sprawie:
nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości składającej się z działki nr 108/1 położonej w obrębie
Garlica Murowana, gmina Zielonki. 

19) ZARZĄDZENIE NR 124/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 MAJA 2023 ROKU  w sprawie
zatwierdzenia  nierozstrzygniętego  konkursu  na  stanowisko  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.
Stanisława Wyspiańskiego w Bibicach.

20) ZARZĄDZENIE NR 125/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 MAJA 2023 ROKU  w sprawie
nabycia przez Gminie Zielonki nieruchomości składającej się z działki nr 100/1 położonej w obrębie
Garlica Murowana, gmina Zielonki.  

21) ZARZĄDZENIE NR 126/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MAJA 2023 ROKU  w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych pracy  szkół,  dla  których organem prowadzącym jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

22) ZARZĄDZENIE NR 127/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 MAJA 2023 ROKU  w sprawie
zatwierdzenia  nierozstrzygniętego  konkursu  na  stanowisko  Dyrektora  Przedszkola  Samorządowego
w Węgrzcach z siedzibą w Bibicach.

23) ZARZĄDZENIE NR 128/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 MAJA 2023 ROKU  w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2022 Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielon-
kach. 

Pytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy Zielonki:
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Radna R. Kosno zapytała, czy będą ogłaszane kolejne konkursy na dyrektora w szkole podstawowej Bibi-
cach oraz dyrektora przedszkola w Bibicach. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że intencją Wójta
jest,  zgodnie  z  procedurą  administracyjną,  uzgodnić  z  kuratorem  oświaty  kontynuację  dotychczas
pełniących obowiązki dyrektorów obydwu szkół. Kurator ma możliwość wyrażenia zgody lub niewyrażenia
zgody na taką propozycję.  Radna R.  Toft zapytała  o  cel  objazdu Wójta  domów sołeckich i  czy  radni
otrzymają  wnioski  z  tego  objazdu,  czy  Komisja  Rewizyjna,  czy  sołtysi.  Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski
powiedział,  że  nie  ma  wiedzy  w  tym  zakresie,  przekaże  pytanie  Panu  Wójtowi  i  udzielona  zostanie
odpowiedź.  Radna  R.  Kosno  zapytała  o  uzasadnienie  komisji  konkursowej  podczas  głosowania
w konkursie na dyrektora szkoły w Bibicach.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski poinformował, że procedura
konkursowa nie przewiduje sporządzania uzasadnienia do prac członków komisji  podczas głosowania,
które jest tajne. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że ujawnienie danych z przebiegu pracy komisji
konkursowej jest powodem do unieważnienia konkursu. W przypadku braków formalnych komisja nie ma
innego wyjścia, głosuje nad niedopuszczeniem kandydata. Radny P. Podleśny zapytał, czy aktualnie Wójt
zwraca  się  o  opinię  kuratora  oświaty,  czy  może być  dyrektorem szkoły  osoba,  która  jest  dyrektorem
i  została  zweryfikowana  negatywnie.  Przewodniczący  M.  Golanko powiedział,  że  Wójt,  jako  organ
prowadzący,  powołuje  komisję  do  wyłonienia  dyrektora  w  konkursie,  która  ma  określone  ścieżki
postępowania  w  przypadku  rozstrzygnięcia,  bądź  nierozstrzygnięcia  konkursu.  Intencją  radnego  jest
uzyskanie odpowiedzi,  czy Wójt  zamierza powierzyć stanowisko i  zapytać kuratorium oświaty o opinię
w zakresie  osoby,  która  pełni  funkcję  obecnie.  Pytanie  zostanie  skierowane do Wójta,  jeżeli  uzna za
stosowne  to  udzieli  odpowiedzi  radnemu.  Radny  P.  Podleśny zapytał,  czy  formalnie  możliwe  jest
przeprowadzenie kolejnego konkursu, tj. powtórzenie konkursu. Ktoś, kto formalnie nie spełnił wymogu,
przy drugim konkursie możliwe, że uzupełni wymogi. Dodał, że w praktyce gospodarczej raczej ogłasza się
ponownie  konkurs,  niż  szuka  środków  zastępczych.  Przewodniczący  M.  Golanko powiedział,  że
w przypadku prawa oświatowego i jednostek oświatowych są jasno określone procedury, wedle których
należy postępować.  Tutaj  nie ma wyboru,  jest  generalnie tylko jedna ścieżka do wyłonienia kolejnego
dyrektora, by mógł pełnić funkcję od 1 września br. Dyrektor GZEAS  A. Soblik powiedziała, że zgodnie
z ustawą prawo oświatowe w przypadku nierozstrzygnięcia konkursu i  niewyłonienia kandydata,  organ
prowadzący  w  uzgodnieniu  z  kuratorem  oświaty  powierza  stanowisko  wybranemu  przez  siebie
kandydatowi.  Musi być spełniony warunek; musi zasięgnąć opinii  Rady Pedagogicznej lub ewentualnie
Rady Szkoły,  jeśli  taka Rada w danej  szkole funkcjonuje.  Aktualnie organ prowadzący posiada opinie
pozytywne Rady Pedagogicznej z Zielonek i Bibic. Przy czym opinie Rad Pedagogicznych nie są wiążące
dla organu prowadzącego. Należy zgodnie z procedurą powierzyć wybranemu przez organ prowadzący
kandydatowi  funkcję  dyrektora.  Radna R.  Kosno zapytała  o  wynik  konkursu na dyrektora  przedszkola
w Bibicach, do którego nie zgłosili się kandydaci. Dyrektor GZEAS A. Soblik powiedziała, że ze względu na
fakt, że nie zgłosił  się żaden kandydat, konkurs został nierozstrzygnięty i  organ prowadzący powierza,
w uzgodnieniu z kuratorem oświaty, wybranemu przez siebie kandydatowi to stanowisko, po zasięgnięciu
opinii Rady Pedagogicznej.
Ad 8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radny D. Dragosz zapytał, czy jest możliwość dokonywania opłat za parkowanie przy Urzędzie Gminy
poprzez  aplikację.  Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski powiedział,  że  płatność  można  dokonywać  poprzez
aplikację mPay. Radna R. Toft złożyła wniosek o udzielenie informacji jaki był cel objazdu domów sołeckich
i czy wnioski z tego objazdu będą upublicznione; przekazane do wiadomości radnych, czy do wiadomości
sołtysów.  Radny K. Gaweł zwrócił się z pytaniem związanym z budową przystanku kolejowego Kraków-
Batowice,  Kraków-Piastów,  czy jest  oficjalna informacja o terminie rozpoczęcia tych działań.  Zastępca
Wójta  A. Kuźniarski powiedział, że oficjalnej korespondencji nie ma w tym zakresie. Inwestorem będzie
spółka  PKP.  Aktualnie  wykonywane  jest  rozeznanie  możliwości  realizacji  tej  inwestycji,  jej  zakresu,
przymierzania się dokumentacyjnie do przygotowania tej inwestycji. Możliwe, że pozyskano z bieżącego
okresu programowania środki finansowe, które starają się w bieżącym okresie wydatkować. Podkreślił wójt,
że z oficjalną korespondencją w tej sprawie się jeszcze nie spotkał. Wiceprzewodniczący M. Gadzik-Wójcik
zwróciła się z prośbą do Pana Wójta, by w związku z podjętą uchwałą  w sprawie upamiętnienia 155.
rocznicy urodzin Stanisława Wyspiańskiego,  przekazać informację w tym zakresie dla sołtysów na naj-
bliższym zebraniu Wójta z sołtysami o włączenie się w obchody upamiętniające Stanisława Wyspiańskiego
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w  roku  przyszłym.  Radna  Z.  Kot zwróciła  się  z  dwoma  pytaniami,  pierwsze  dotyczyło  komunikacji
wewnętrznej linii W3, relacji centrum Węgrzc, Bibice, rondo Marszowiec,  szkoła Zielonki. Kierowca zwracał
uwagę, że gdyby mógł przejechać ulicą Marszowiecką 300 metrów dalej, mógłby zabrać oczekujące tam
dzieci na transport. Zwróciła uwagę, że przystanek znajduje się na terenie miasta Kraków, ale dzieci są
z gminy Zielonki i nie mogą skorzystać z tego dowozu do szkoły. Czy w tym zakresie można wprowadzić
wydłużenie tej trasy o 300 m. Drugie pytanie skierowała do kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej
UGZ  w  sprawie  uciążliwości  rozrastającej  się  roślinności  w  sposób  niekontrolowany  na  dwóch
nieruchomościach przy ulicy A5    w Węgrzcach. Na jednej z posesji znajduje się dom, w którym nikt się nie
pojawia,  druga  posesja  jest  niezabudowana  i  tak  samo  roślinność  staje  się  bardzo  uciążliwa  dla
mieszkańców, czy można zapobiec tej ekspansji roślin.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski w zakresie drugiego
pytania, zwrócił się o przekazanie szczegółowych informacji co do lokalizacji tych posesji, będzie sprawa
rozpoznawana. Natomiast w przypadku pierwszego pytania, powiedział,  że gdy komunikacja przebiega
przez  więcej  niż  jedną gminę,  organizatorem takiej  komunikacji  staje  się  samorząd powiatowy.  Z  for-
malnego punktu widzenia trwałoby to prawdopodobnie kolejne pół roku i komunikacja nie ruszyłaby w tym
zakresie. Argumenty poprowadzenia komunikacji wewnętrznej były takie, by linie przebiegały po trasach,
które nie naruszają integralności granicy gminy Zielonki.  Wiceprzewodniczący K. Olawski poinformował
o  wykładach  w  ramach  Uniwersytetu  Osiedla  Łokietka,  które  cieszyły  się  dużym  zainteresowaniem
mieszkańców i zaprosił na kolejny wykład 13.06 br. prof. Andrzeja Stelmacha, kierownika Kliniki Urologii
Onkologicznej Narodowego Instytutu Onkologii w Krakowie pn. „Zdrowie dojrzałego mężczyzny”. Dodat-
kowo zaprosił  na koncert  25.06 br.  składu kameralnego zespołu  Fermata pn.  „Recepta na piosenkę”.
Radna  R.  Kosno zawnioskowała  o  oznakowanie  busów  linii  wewnętrznych  logiem  gminy  z  napisem
transport gminny, chociażby poprzez umieszczenie kartki za szybą, zanim zostaną wprowadzone trwalsze
oznakowania typu magnesy na drzwi.  Nadal  mieszkańcy nie wsiadają do busów, ponieważ kojarzą je
z prywatnymi liniami.  Radny T. Łysek zaprosił w imieniu sołectwa Bibice oraz Centrum Kultury, Promocji
i Rekreacji w Zielonkach na „Wesele Krakowskie z Bibic”, plenerowe widowisko muzyczno-artystyczne dn.
18.06  br.  w  niedzielę  o  godzinie  15:00.  Po  przedstawieniu  odbędzie  się  biesiada  i  wspólna  zabawa.
Miejsce: boisko sportowe Bibiczanka, Lipowa 28. Radna R. Toft zwróciła uwagę, że tradycje świętowane
18.06 będą miały charakter międzynarodowy, a nawet międzykontynentalny, ponieważ na tym wydarzeniu
będą obecni goście z Stanów Zjednoczonych, z miasta Washougal: burmistrz, zarządca miasta i radny.
Będzie to wyśmienitą okazją dla mieszkańców do pokazania folkloru, atrakcyjnego dla osób z Ameryki, któ-
rzy tego są pozbawieni.
Ad 9. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział
w posiedzeniu i zamknął L sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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